
Referat styremøte 29. april 2025 kl 19:30 
Stad: Klubbrommet 
Møtte: Liv Jorunn, Marit, Anna, Oda, Linn, Lilly Sofie, Edle og Ida Kristine 
 

Sak Type Beskriving Løysing Ansvar Vedtak 

1.  Økonomi     

2.  Stall og hall - Stallen lek igjen. 
Fleire plassar.  

- Gjestestallen lek ein 
god del vatn når det 
regnar 

- Horveliste 
- Vaktmesterliste 
- Horving og vatning 
- Børsting av hest i 

hallen?  

Nytt lekkasjepunkt på 
forrommet. Har løpande kontakt 
med Henning i Fjøssystemer, vi 
har stilt krav til dei om at dei 
som kjem snakkar norsk og gir 
beskjed når dei kjem. 
 
Investere i plater til å ha på 
boksveggane inne i 
gjestestallen, vedlikehaldsfritt 
og slepp at hestar et opp 
veggane. Kostar ca 20-25 000. 
Linn spør om oppdaterte prisar. 
 
Sjå på ny type horv/slodd til 
ridehallen, som vi kan bruke 
med traktoren? Forhøre oss 
med stallmesteren. Sjå nederst 
i dokumentet.  

Platene til gjestestallen koster ca 30 
000, Linn bestiller.  
 
 
 

 

3.  Spelemidlar  Mellomlegg spele…    

https://docs.google.com/document/d/1mXHAurAyo4w6oy4udr5IXBtnjKt8DmJir9EKukHNSj4/edit?tab=t.0
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ridehall 

4.  Planlegge 
bruk av støtte 
frå 
Sparebankstift
inga 

- Plassering av 
rundpaddock 

- Ridebanegjerdet 
- Carport traktoren 
- Plater på utsida av 

gjestestallen 
- Fylle på grus 

parkeringsplassen? 
- Kum ved 

paddockane for å ta 
unna vatn 

- Kan rundpaddocken 
plasserast på marka ved 
hjørnet mot naustet til 
grunneigar? 

- Innkjøp av 
gjerdemateriell og 
planlegging av dugnad 

Liv Jorunn høyrer om Per Ove kan 
gjere grunnarbeidet til 
rundpaddocken. Vi måler opp 
kor stor plass den vil ta. Ønsker 
opning i gjerdet på ridebana slik 
det er enkelt å kome seg til den 
heile året. Vi byrjar neste 
styremøte med synfaring av 
dette området.  

● Ha eit mål om å få opp nytt 
ridebanegjerde før stemne i 
september, men vil avvente å 
sette opp nytt gjerde til vi ser at 
vi har fått snøfangarar 

 

5.  Søke støtte - Zuccarello stiftelsen 
11. mai - bekjempe 
utenforskap for barn 
og unge 

- Fjøssystemer - 
positivitet i bygda 

- Stiftinga idrettsfond 
frist 1. mai - barn og 
ungdomsidrett 

- Solofondet frist frist 
4. mai 

- Zuccarello stiftelsen 
- Fjøssystemer 
- Stiftinga idrettsfond 
- Solofondet 
- Kulturmidlar Volda 

kommune 

-Billigare treninger for barn/unge hos 
Zuccarello og Stiftinga idrettsfond.  
 
-Open dag hos kulturmidlar Volda 
kommune, søke om 20.000.  
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- Kulturmidlar Volda 
kommune 

6.  Evaluere 
dressurstemn
e 12-13. april 

Vi kan bli flinkare til å ha 
førehandsomtale i avis på 
førehand. 
Må ha betre utvalg av 
glutenfri mat, Camilla fekk 
nokre tips.  
Gode tilbakemeldingar i 
stevnerapporten frå alle.  
Bra å vere 2 på parkeringa. 
Printeren fungerte, kjekt 
med 
kopi/scannemoglegheit. 
Fungerte bra med 
sekretariatet avskilt.  

Passe på at vi har litt 
slingringsmonn mellom 
klassene, dersom noko skulle 
skje i ei klasse.  
Bestille 10 5. plassløyfer, då vi 
ser at det vert stadig fleire 
startande i LC.  

  

7.  Planlegge 
køyrestemnet 
18. mai 

Steward treng overnatting, 
Liv Jorunn høyrer med 
Møre.  
Oda kan tilby fotografering, 
og at inntekta kan gå til 
rideklubben.  

Vi kan ikkje arrangere stemne 
om vi går i minus, forhøre med 
kretsen om dei kan dekke eit 
evt underskudd.  
Litt meir basic kiosk, kutter ut 
pastasalat.   
Harald treng ikkje veldig mange 
til å bygge bane.  
Om det regnar må vi plassere 
hengaren til Linn på nedsida av 
ridehallen. 
Dugnad 16. mai, anlegget 

Linn tek ansvar for kiosken. 
Liv Jorunn møter Harald for 
banebygging.  
Anna spør om Randi kan skrive i 
dressuren.  
Spør i stallchatten om å stå i kiosk, 
banemannskap.  
Anna og Ida har sekretariat i 
dressuren. Ida har sekretariat i 
presisjon. 
Oda er portopnar og banemannskap.  
Lilly er banemannskap/tidtaker.  

 



Sak Type Beskriving Løysing Ansvar Vedtak 

stengt frå fredag 16. Må leggast 
onsdag, Ida gjer det.  

Ida er speaker i dressur, Oda i 
presisjon. 
Edle kan skrive/vere tidtaker i 
presisjon. Edle backup i dressur. 

8.  Datoar stemne 
2025!  

 D-dressur 
13.-14. september  
 
DP køyrestemne 18 mai. - søke 
kretsen om støtte til teknisk 
personell, argumentere med få 
startande, mange som treng 
stemne for å kvalifisere seg til 
NM.  
 

Tina kan kome å dømme på stemnet i 
september også.  
 
Steward frå Førde til køyrestemnet.  
 
 

Liv Jorunn 
sende 
søknad til 
kretsen 
om støtte 
til 
køyrestem
net.  
 
Nokon 
som har 
rimeleg 
overnattin
g til 
steward 
17.-18. 
mai? 
Gjesterom 
el? 

9.  Forsikring 
Gjensidige 

 Oversikt prisar forsikr… Vi teikner kun klubb-pakken i 
Gjensidige og seier opp 
næringsforsikringa i Eika. Det 
blir ca 1200 kr meir i året.  

  

https://docs.google.com/document/d/1pjX77mjXUQXglDT9QmpjNKmHiNVXl3zYoyMhAY65jBQ/edit?tab=t.0
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10.  17. mai Kven kan stille i folketoget 
med hest? 

Liv Jorunn stiller med hest i 
folketoget, litt spørsmål om vi 
får til at Trym og Pokemann 
stiller, evt kun Pokemann med 
vogn. Ida sjekker opp om ho 
kan ri Pokemann, men då treng 
vi evt nokon til å plukke bæsj. 

  

11.  Junioraktivitet Ridetur 4. mai, kl 12-13, 
Torill sine (Liv Jorunn-ok), 
Tyra (Oda), Fryd (Oda-ok). 
Edle legg ut påmelding, 
frist 28. april.  
 
Få til kurshelg i juni, Magne 
Haugen.  

   

12.  Nytt styremøte Mandag 2. juni 19.30    

 
 


